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Athens Index General: 
Έντονο «γύρισμα» στην ελληνική χρηματιστηριακή αγορά την Παρασκεύη με το ΓΔ να χάνει ποσοστό 1.68% και τους τραπεζικούς τίτλους να 
πιέζονται σημαντικά σε μια συνεδρίαση που θύμισε αυτές των προηγουμένων εβδομάδων. Σημαντικά κέρδη το πρωί στην Ασία και κλείσιμο του 
Dow πάνω απο το ψυχολογικο όριο των 11.000 μονάδων. 
  

 
 
Διεθνείς αγορές:  
 

DOW JONES NASDAQ S&P DAX FTSE UK NIKKEI €/$ OIL (Cr.) 
11006.48 2401.91 1165.15 6291.67 5657.6 9588.88 1.398 83.32 
0.53% 0.77% 0.66% 0.25% 0.25% - 0.35% 0.8% 

 
Aνακοινωση αποτελεσμάτων/ Παρουσιάσεις εταιρειών/ Mερισματα 
- 
 
Εταιρικες πραξεις 
Από 11/10/2010, εισάγονται προς διαπραγμάτευση στο Χ.Α. οι 15.468.930 νέες (ΚΟ) μετοχές της εταιρίας «Ι. ΚΛΟΥΚΙΝΑΣ - Ι. ΛΑΠΠΑΣ ΤΕΧΝΙΚΗ 
ΚΑΙ ΕΜΠΟΡΙΚΗ Α.Ε.» που προέκυψαν από την πρόσφατη αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου με καταβολή μετρητών. Από την ίδια ημερομηνία, το 
νέο σύνολο εισηγμένων μετοχών της εταιρίας που είναι διαπραγματεύσιμες στο Χ.Α. ανέρχεται σε 40.219.218 (ΚΟ) μετοχές. 
 
Διεθνής Ατζέντα** πηγη : www.capital.gr

Ώρα Χώρα Νόμισμα Γεγονός Εκτίμηση Προηγούμενο 

09:45 Γαλλία EUR French Industrial Production m/m 0.3% 0.9% 

11:00 Ιταλία EUR Italian Industrial Production m/m 0.0% 0.1% 

19:00 Ευρώπη EUR ECB President Trichet Speaks - - 

02:01 Αγγλία GBP BRC Retail Sales Monitor y/y - 1.0% 

02:01 Αγγλία EUR RICS House Price Balance -34% -32% 
 

Ειδησεογραφία 

Κόκκινη γραμμή για την κυβέρνηση το 51% στη ΔΕΗ 
Την πρόθεση της διατήρησης του 51% των μετοχών της ΔΕΗ από το Δημόσιο επανέλαβε η υπουργός Περιβάλλοντος Ενέργειας και Κλιματικής 
Αλλαγής κυρία Τίνα Μπιρμπίλη, στο συνέδριο της ΓΕΝΟΠ-ΔΕΗ, αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι το ζήτημα αυτό αποτελεί κόκκινη γραμμή για την 
κυβέρνηση. Το συνέδριο ξεκίνησε σε κλίμα έντονων αντεγκλήσεων και αντιπαραθέσεων μεταξύ των συνδικαλιστικών παρατάξεων, με φραστικές 
επιθέσεις κατά των εκπροσώπων της ΓΣΕΕ και της ηγεσίας του Υπουργείου. Η Υπουργός ανέφερε ακόμη ότι η πώληση μονάδων 
ηλεκτροπαραγωγής δεν είναι επιλογή της κυβέρνησης καθώς και ότι η επιχείρηση θα συνεχίσει να είναι στρατηγικής σημασίας για τη χώρα. 
"Σήμερα καλούμαστε να λύσουμε προβλήματα που συσσωρεύτηκαν τα προηγούμενα χρόνια σε ιδιαίτερα στενά χρονικά περιθώρια", πρόσθεσε η 
υπουργός. Αναφορικά με τον διαχωρισμό των δικτύων μεταφοράς και διανομής που προβλέπει η Οδηγία 72/2009 με προθεσμία προσαρμογής τον 
Μάρτιο του 2011 η Υπουργός είπε ότι εξετάζονται οι εναλλακτικές επιλογές. 
 
ΑΝΕΚ: Αύξηση κεφαλαίου 
Σε αύξηση του μετοχικού της κεφαλαίου έως του ποσού των 25.202.998,50 ευρώ με καταβολή μετρητών προχωρεί η ΑΝΕΚ και, για το σκοπό 
αυτό, συγκαλεί έκτακτη γενική συνέλευση των μετόχων για την 30ή Οκτωβρίου. Όπως αναφέρεται στην πρόσκληση, η αύξηση των 25,2 εκατ. 
ευρώ θα πραγματοποιηθεί με καταβολή μετρητών και δικαίωμα προτίμησης υπέρ των παλαιών μετόχων της εταιρείας σε αναλογία 5 νέες κοινές 
ονομαστικές μετά ψήφου μετοχές ανά 8 παλαιές κοινές ή προνομιούχες μετοχές, με παροχή στο διοικητικό συμβούλιο εξουσιοδοτήσεως να 
καθορίσει αυτό, μέσα σε προθεσμία που θα καθορίσει η γενική συνέλευση, την τιμή διάθεσης εκάστης μετοχής, σύμφωνα με τη διάταξη της παρ. 
6 του άρθρου 13 του Κ.Ν. 2190/20, την κατανομή τυχόν αδιάθετων μετοχών και όλων των συναφών ζητημάτων και με τροποποίηση του άρθρου 
5 του καταστατικού της Εταιρείας περί μετοχικού κεφαλαίου. 
 
Αλουμύλ: "Στροφή" σε μη βαλκανικές αγορές 
Σε αγορές του εξωτερικού, οι οποίες μέχρι πρόσφατα δεν της απέδιδαν σημαντικά έσοδα, εστιάζει πλέον το ενδιαφέρον της η Αλουμύλ, σε μια 
προσπάθεια να αναπληρώσει τη μείωση της ζήτησης και του όγκου των πωλήσεων στην Ελλάδα και τις λοιπές βαλκανικές χώρες στις οποίες 
διατηρεί παραγωγικές βάσεις. "Ιδιαίτερο βάρος δίνουμε, από το πρώτο εξάμηνο του 2010, στην αύξηση των μεριδίων μας στις αγορές της Ρωσίας, 
άλλων χωρών της Νοτιοανατολικής Ευρώπης, αλλά και στην αποτελεσματική ανάπτυξη των εμπορικών μας δικτύων στη Δυτική Ευρώπη και τη 
Μέση Ανατολή", δήλωσε στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ο εκπρόσωπος της εταιρείας Τίμος Βακάλης. "Πιστεύουμε ότι η ισχυρή εξωστρέφεια εξακολουθεί να 
αποτελεί ικανότατο παράγοντα ανάπτυξης για την επόμενη πενταετία", πρόσθεσε. 
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